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Resultaten 

Ledenonderzoek 
Ereleden en Ridders Vacatures  

 

In april heeft het bestuur een onderzoek 
onder onze leden gehouden. We wilden 
toetsen hoe onze leden denken over ons 
beleid, onze accommodatie en ons als 
bestuur.  
 
Lees hier verder 
 

Tijdens de Algemene 
Ledenvergadering van 17 april heeft 
vv Zwanenburg een aantal 
(ere)leden in het zonnetje gezet. 
 
 
Lees hier verder 
 

• Bestuurslid Sponsoring 

• Commissielid Meiden- 
/Damesvoetbal 

• Vaste scheidsrechters senioren / 
dames / veteranen / jeugd 

Klik hier voor meer  
 

 

 
Regiocup, Onderlinge 

Wedstrijden en Trainen 
AED    

 

De coronaregels worden gelukkig 
langzaam weer versoepeld, waardoor er 
steeds meer en normaler gevoetbald kan 
worden op ons complex. 

 
Lees hier verder 

De AED is verhangen naar het 
ballenhok en we willen een tweede 
AED terug in de kantine. 

 
Lees hier verder 

  

 

 

 

 

WOORDJE VAN DE VOORZITTER 

Hallo allemaal, 
  
Allereerst hoop ik dat u allemaal net als ik het gevoel heeft dat we het ergste hebben gehad en dat het 
vizier weer helemaal gericht kan gaan worden op het gewone “normaal”.  De eerlijkheid gebiedt mij te 
zeggen dat ik er ook wel helemaal klaar mee ben en ontzettend verlang naar weer gewoon lekker 
voetballen, gewoon de derde helft, kortom gewoon weer lekker met elkaar plezier maken. 
  
Langs deze weg wil ik jullie graag voorstellen aan onze nieuwsbrief die wij regelmatig aan u zullen gaan 
versturen. Wij willen u hiermee informeren over het wel en wee van onze vereniging, alle plannen die 
voorhanden zijn, alsmede de gebeurtenissen die hebben plaats gevonden. 
  
Als laatste wil we u langs deze weg ontzettend bedanken voor alle steun die wij hebben gekregen. Met 
uw steun, in welke vorm dan ook, heeft u ervoor gezorgd dat onze ruggen recht zijn blijven staan, we 
erin zijn blijven geloven en ondanks dat het soms moeilijk was, staan we helemaal klaar om te gaan 
knallen als het nieuwe seizoen begint. Ook wil ik mijn bestuur bedanken voor hun tomeloze inzet om 
onze club tijdens de afgelopen bizarre tijd overeind te houden. 
  
Een wijs man zei eens: alleen kan je niks, je moet het samen doen. Deze quote typeert vv Zwanenburg 
helemaal, want we hebben het met z’n allen geflikt en daar ben ik u heel erg dankbaar voor. 
  
Oos Kesbeke 

https://www.vvzwanenburg.nl/vacatures-verenigingswerk/
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RESULTATEN LEDENONDERZOEK 
In april heeft het bestuur een onderzoek onder de leden gehouden. We wilden toetsen hoe onze 
leden denken over ons beleid, onze accommodatie en ons als bestuur en hebben dit samen met 
Frank Hoogendijk en Rick Brinkhuijsen uitgevoerd. Allereerst zijn we zeer tevreden over het de 
respons. Waar we tijdens de ALV ongeveer 40 leden mochten verwelkomen hebben we met de 
enquête maar liefst 170 leden bereikt. Ook geven de resultaten ons mooie inzichten en 
handvatten. We lichten er een aantal uit. 

Onze leden zien zichzelf steeds meer als klant en het blijkt dat zij tevreden zijn met de 
verenigingsbijdrage. Ook het inzetten van een betaalde kracht op een functie waar geen 
vrijwilliger voor kan worden gevonden, wordt als iets positiefs gezien. Dit bevestigt voor ons de 
gekozen koers en geeft ons vertrouwen om hier de komende jaren op door te pakken. 

Wat we allemaal al wisten, wordt ook in de enquête bevestigd. VV Zwanenburg heeft een 
kwalitatief fantastisch en goed onderhouden complex en kantine. Wij zijn hier onze 
onderhoudsploeg en verenigingsmanager dan ook zeer dankbaar voor! Verder geven de 
resultaten ons de richting mee om volgend seizoen de eerste stappen te zetten richting een 
rookvrij complex, en om het assortiment van de kantine aan te vullen met gezondere opties. 

Ten slotte bleek dat onze leden massaal vinden dat VV Zwanenburg een echte dorpsclub moet 
blijven. En dat er voor het bestuur op het gebied van zichtbaarheid, toegankelijkheid en 
communicatie nog genoeg ruimte voor verbetering ligt. Omdat het bereik van mail door de 
enquête groot bleek te zijn, willen we dit direct proberen te verbeteren met deze nieuwsbrief. 
Om te beginnen zal deze vanaf nu elk kwartaal worden verspreid. Verder willen we meer 
aandacht geven aan het Meiden-/Damesvoetbal in de club. Er wordt terecht aangegeven dat dit 
nu soms nog tekort schiet. Daarom zijn wij op zoek naar een enthousiast lid die als commissielid 
Meiden-/Damesvoetbal ons helpt dit te verbeteren. Lijkt jou dit wat? Of ben je benieuwd wat dit 
inhoudt? Neem dan contact op met bestuur@vvzwanenburg.nl 
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ERELEDEN EN RIDDERS 
Tijdens de Algemene Ledenvergadering van 17 april heeft vv Zwanenburg een aantal (ere)leden 
in het zonnetje gezet. Het was een zeer bijzondere ALV in deze tijd en het bestuur wilde ook 
heel graag een aantal leden letterlijk en figuurlijk in het zonnetje zetten, vanwege hun lange 
lidmaatschap en bovenal vanwege alles wat zij voor de vereniging betekend hebben. 

Tot erelid van vv Zwanenburg zijn benoemd Hein Buijs, Willem Griffioen en Gé Nibbering. 
Alledrie al ruim 50 jaar lid van vv Zwanenburg (of voor de fusie lid van Halfweg of NAS) en 
alledrie met een zeer ruime staat van dienst bij de club. Tijdens de ALV hebben zij het 
welverdiende speldje en het bordje ontvangen. 

Daarnaast heeft het bestuur van vv Zwanenburg besloten om een aantal mensen te benoemen 
tot Zilveren Strijder en tot Ridder van vv Zwanenburg. Zilveren Strijders zijn mensen die meer 
dan 25 jaar lid zijn van de club en één of meer bijzondere prestaties hebben geleverd. Leden die 
meer dan 40 jaar lid zijn van de club ontvangen tijdens de ALV het bordje ‘Ridder van vv 
Zwanenburg.’ Een replica van het bordje zal worden opgehangen in de kantine. 

Ook nieuw dit jaar is de jaarlijkse prijs voor een vrijwilliger die in het desbetreffende 
verenigingsjaar een zeer bijzondere prestatie heeft geleverd voor de club. We hebben de prijs 
vernoemd naar de bekendste vrijwilliger van vv Zwanenburg. Ieder jaar zal de Rien Kruijt Trofee 
worden uitgereikt. 

Tijdens de ALV zijn Richard Buijs en Loet Piels tot Zilveren Strijder benoemd. Richard is al sinds 
jaar en dag trouw op maandag en vrijdag aanwezig als lid van de onderhoudsploeg. Loet was 
jarenlang onderdeel van het bestuur en was jarenlang verantwoordelijk voor het reilen en zeilen 
van de kantine. Hij was helaas verhinderd om zijn bordje in ontvangst te nemen maar hij zal 
deze snel ontvangen. 

Leden die meer dan 40 jaar lid zijn van de vereniging ontvangen het bordje ‘Ridder van vv. 
Zwanenburg’. Dit is een nieuwe categorie dus tijdens de ALV heeft een relatief grote groep 
leden dit bordje ontvangen. 

Tot Ridder zijn benoemd Lex von Mauw, Bert Kranenburg, Jos Uildert, Frans Lücke, Hans 
Bottelier, Rob van Tooren, Nico v/d Hoek, Robin Heemskerk, Marc Overboom, Ton Kauffman, 
Richard Griffioen en Richard van de Burg 

Voor meer informatie en foto’s, lees hier verder. 

 

https://www.vvzwanenburg.nl/2021/04/18/vv-zwanenburg-zet-ereleden-in-het-zonnetje/
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REGIOCUP, ONDERLINGE WEDSTRIJDEN EN TRAINEN 
De coronaregels worden gelukkig langzaam weer versoepeld. Door alle teams mag er eindelijk 
weer normaal worden getraind en op zaterdag 5 juni is gestart met de KNVB Regiocup voor 
jeugdvoetballers. We zijn heel blij dat dit allemaal weer mag en met name het spelen van echte 
wedstrijden tegen gelijkwaardige teams van andere verenigingen. Dat is natuurlijk waar 
voetballers het meeste plezier aan beleven! De KNVB Regiocup wordt gespeeld op: 5/6 juni, 
12/13 juni, 19/20 juni en 26/27 juni. Helaas gelden de versoepelingen rondom het spelen van 
wedstrijden alleen voor jeugdteams tot en met de O18, wat inhoudt dat de Regiocup niet door 
kan gaan voor de O19, O23-teams en senioren. Onderling kunnen er wel wedstrijden worden 
gespeeld, maar om onze krachten met andere clubs te kunnen meten moeten we nog even 
wachten tot het nieuwe seizoen. 

We willen graag benadrukken dat wij de landelijke en gemeentelijke maatregelen volgen, en die 
zorgvuldig interpreteren naar onze situatie. Niet omdat wij dit leuk vinden, maar om een zo veilig 
en gezond mogelijk klimaat te garanderen voor iedereen. Blijf ons hierin alsjeblieft steunen. 

Tijdens de verschillende wedstrijden die op het complex VV Zwanenburg gespeeld worden, zijn 
een maximum aantal mensen per team toegestaan. Om eventuele discussie te voorkomen 
zetten we deze maximale aantallen (sporters + begeleiding) per team hier even op een rijtje. 

Hoewel de kantine (en terrassen) zijn gelijkgetrokken met de reguliere horeca en dus open 
mogen, heeft VV Zwanenburg besloten om de kantine voorlopig toch dicht te houden. Met name 
vanwege het nog steeds geldende verbod om toeschouwers toe te laten. Aan de teams wordt 
gevraagd zelf onderling iets te regelen. Mochten er hierover vragen zijn, laat het weten bij je 
aanspreekpunt. 

Met de verruimde maatregelen is ook bekend geworden dat de kleedkamers en douches weer 
mogen worden gebruikt. Uiteraard nog wel met inachtneming van de basismaatregelen. In 
verband met onderhoud en een reparatie aan de douches is er helaas niet in iedere kleedkamer 
warm water. 

Voor trainingen geldt dat er in de maand juni vrijwillig doorgetraind kan worden. Wij zien het 
liefste dat alle leden die trainen op eigen gelegenheid naar ons complex blijven komen. Ben je 
op de fiets, parkeer deze dan buiten het hek en loop zo snel mogelijk direct naar je 
trainingsveld. Breng je de kinderen: zet ze dan af op de parkeerplaats en wacht ze vervolgens 
op bij het ambulancehek, wat nog steeds als de algemene uitgang gezien moet worden.  

 

https://www.vvzwanenburg.nl/2021/05/30/regiocup-jeugd-start-op-5-juni-kijk-hier-voor-de-vv-zwanenburg-richtlijnen-ook-voor-bezoekers/
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AED 
De Automatische Externe Defibrillator (AED) is verhangen naar het ballenhok. Tijdens het 
huidige EK is maar weer gebleken hoe belangrijk snel handelen bij een hartstilstand is. Met een 
AED kan door het geven van een elektrische schok het hartritme weer herstellen. Hoe sneller er 
een AED wordt ingezet bij een hartstilstand, hoe groter de overlevingskans. Elke seconde telt en 
door hem in het ballenhok te hangen kunnen er meer mensen bij wanneer dat nodig is. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aanvullend hierop willen we graag een tweede AED terugplaatsen in de kantine met de 
opbrengsten van de amateurvoetballoterij. Wil jij ons heel eenvoudig financieel steunen voor dit 
doel en tegelijkertijd kans maken op allerlei toffe voetbalprijzen? Koop dan een lot van de 
Amateurvoetbal loterij. Dit is een initiatief van de KNVB en is volledig gericht op het genereren 
van extra inkomsten voor alle voetbalverenigingen in Nederland. 

Loten zijn van 12 juni t/m 12 juli 2020 te koop via amateurvoetballoterij.nl. Geef op deze website 
aan dat je onze vereniging wilt steunen. Van alle verkochte loten waarbij onze vereniging is 
aangevinkt, gaat 80% van de opbrengst rechtstreeks naar ons. Een lot kost slechts €2,50! 

Je maakt o.a. kans op voetbalclinics, trainingsmateriaal, een rondleiding op de KNVB Campus 

en nog veel meer! Op de website zie je het volledige prijzenpakket.  

 

https://bit.ly/352kcJB

